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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2022/23:795 Hållbart skogsbruk

Under förra veckan kunde vi via medierna höra hur en stor privat skogsägare på 
flera sätt de senaste åren legat i konflikt med myndigheterna och motsatt sig 
deras försök att skydda gammal norrländsk skog.

Bolaget har dessutom motverkat myndigheternas kontroll av vad som pågått på 
markerna genom att sätta upp vägbommar och inte släppa in myndigheternas 
bilar. Myndigheternas personal har i stället tvingats att cykla flera mil. 
Samtidigt som de cyklar möter de bolagets bilar och timmerbilar utefter samma 
vägar. 

Det har också framkommit att samma bolag, som bland annat har verksamhet i 
Norrbotten, kunnat kringgå lagens syfte och avverkat värdefull skog under kort 
tid. Bolaget har delat upp marken och sålt till bolag som till synes varit 
utomstående men där det visat sig ha varit dotterbolag och företag kopplade till 
familjemedlemmar. På detta vis kunde bolaget kringgå lagens syfte och avverka 
400 hektar mer än vad som annars varit möjligt.

Utifrån detta vill jag fråga landsbygdsminister Peter Kullgren:

 

Anser ministern att det ovan nämnda agerandet är förenligt med hållbart 
skogsbruk, och avser ministern att vidta några åtgärder för att förhindra att detta 
ska kunna ske i framtiden?

………………………………………

Malin Larsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-06-16
Besvaras senast
2023-06-30
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


